

Ukraine Emergency Aid of the Society of Friends of the Ruhr University Bochum

Information for those seeking help

Scientists, doctoral researchers and students at the Ruhr University Bochum who suffer from acute needs due to the Ukraine crisis can obtain flexible help for temporary financing accommodation, living costs, health insurance or similar basic needs.

Please describe your actual financial emergency situation taking into account potential other income or scholarships.

Send your request for help to the **RUB International Office**, E-mail: international@rub.de

The Ukraine Task Force of the University will react to your concern as soon as possible.

Ukrainenothilfe der Gesellschaft der Freunde der Ruhr-Universität Bochum

Information für Hilfesuchende

Akut durch die Ukrainekrise in Not geratene Wissenschaftler:innen, Doktorand:innen und Studierende an der Ruhr-Universität Bochum können flexible Hilfe zur vorübergehenden Finanzierung von Unterkunft, Lebenshaltung, Krankenversicherung oder ähnlichen grundlegenden Bedürfnissen erhalten.

Bitte beschreiben und erklären Sie Ihre aktuelle finanzielle Notsituation unter Berücksichtigung möglicher sonstiger Einkünfte oder Stipendien.

Mit Ihrem Ersuchen um Unterstützung wenden Sie sich bitte an das **RUB International Office**, E-Mail: international@rub.de

Die Ukraine Task Force der Universität wird so schnell wie möglich auf Ihre Anliegen reagieren.